
Stanowisko Rady Dzielnicy ochota m.st. Warszawy W sprawĺe lilĺwidacji oddziału Chirurgii
Urazowo-Ortopedycznej w szpitalu na Barskiej

W ostatnĺm czasie wĺelu mieszkańców naszej dzĺelnicy zanĺepokoĘ zapowiadane zmiany w
Szpitalu Chirurgii Urazowejśw. Anny MCR Stocer przy ul' Barskiej 16t2o.lnformacja o
planowanej restrukturyzacjiszpitala, a w szczególności liloľidacja oddziału Chirurgii
Urazowo_o rtopedycz nej, budz i z roz u m iałe obawy.

W zwĘku z ým Rada Dzielnicy ochota m.st. Warszawy zwraca się do podmiotów
odpowĺedzialnych za zaządzanie ochroną zdrowia w Warszawie o zapewnienie ciągłości
dostępnoŚciopiekĺchirurgĺcznej, urazowej i ortopedycznej dla mieszkańców naszej dzielnicy
w stopnĺu co najmnĺejniepogorszonym w stosunku do stanu obecnego, realizowanej
mozliwie blisko m iejsca zam ĺeszkanĺa.

SzpÍtal BrÓdnowskĺ, ani placówka medyczna w Konstancĺnie, które zostaţ, jak donoszą
media, zaproponowane jako mĺejsca pracy personelowi doţchczas pracującemu na
Barskiej, nie spďniają tych kryteriow. Wozenie pacjentow np. po wypadkach, często w stanie
zagroŻenia zdrowia iŻycia na tak duże odległości nie wydaje się opţmalnym
postępowaniem- Stratą dla ochrony zdrowia - nie ţlko w naszej dzielnicy - byłby też rozpad
zespďtl, który tworzył do tej pory zaplanowany do likwidacji oddział ĺ zmnĺejszenie liczby
dostępnych w centrum Warszawy łozek na oddzĺałach o takim profilu.

Rozumiejąc wyzwania organżacyjno-finansowe, pzed którymi stoĺ tr/CR Stocer sp. z o.o.,
apelujemy o poszukanie rozwiązanĺa, ktÓre nie spowoduje ograniczenia dostępności do
specjalisţcznej opiekimedycznej, zwhszczaw nagłych pzypadkach, dla mieszkańcow
Warszawy, a w szczegilnościochoţ.
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